
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Tirsdag d. 10. september 2024 
Tidspunkt: 17:00 – 19.00 
Mødested: Blåvandshuk Skole 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Caspar Sylvest 
Jørgen Søndergård 
Monica Lykke Nielsen 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Haltrup - Afbud 

Anne Mette Thrane 
Marielle Damgård Rindal 
Line Hindø Paabøl Andersen 
Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen - Referent 
Thomas Wollerup 

 

Dagsorden Referat 
1.  Tjek ind 10 minutter  
2.  Orienteringer 

1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad. 1 Intet at berette. 
Ad. 2 Som opfølgning på spørgsmålet på sidste møde: 
Det kan godt lade sig gøre at udvide antallet af 
medarbejderrepræsentanter i skolebestyrelsen. Der 
må bare ikke være flere end der er 
forældrerepræsentanter.  
Orientering om hærværk på cykler i Janderup. Skolen 
har sat målrettet ind. 
Ad. 3 APV’en er udsendt, der opfordres til at alle 
svarer. AMR-gruppen er tilmeldt arbejdsmiljøforum 
til november. 
Thomas er tilmeldt kursus i handleplansskrivning i 
SafetyNet. 
I MED er skoleårets start drøftet. 
Arbejdstidsregistrering er også drøftet. 
MED er blevet opprioriteret.  
Ad. 4 Alle er nu valgt. 
Ad. 5 Intet at berette. 

3.  Udkast til ændring i princip vedr. 
skole/hjem-samtaler 
(arbejdsgruppen fremlægger) 
 

Thomas fremlagde på vegne af arbejdsgruppen. 
Enkelte detaljer om nye ideer blev drøftet. 
Erfaringer med forskellige samtaleformer blev 
fremlagt. 
Forslag om dataindsamling til brug ved evaluering. 



 

Arbejdsgruppen arbejder videre på baggrund af 
bestyrelsens input. 

4.  Opdatering af skoleplan - Bilag 
skoleplan (se bilag/TW sender) 
 

Thomas gennemgik referatet fra 
skoleudviklingssamtalen. 
Referatet videresendes til det politiske udvalg. 
Selve Skoleudviklingsplanen er under opdatering. 

5.  Opsamling på deltagelse i 
forældremøder 
 

Forældrerepræsentanterne fortalte om deres 
deltagelse på forældremøderne. 
Såvel positivt som negativt. 
Der meldes positivt tilbage omkring videoreferaterne. 
Yderligere referatdetaljer blev efterspurgt på 
forældremøderne. De kan læses i det skriftlige referat 
på hjemmesiden. 
Der spurgtes til hvordan eller om forældreinput 
opsamles fra forældremøderne. 
Snak om der evt. i fremtiden kan hentes inspiration 
ind i skolebestyrelsen fra forældremøderne. 
Fremtidig udvikling af forældremøderne blev drøftet. 

6.  Genbesøg af årshjul og endelig 
opdatering 
 

Bestyrelsens årshjul bliver endeligt opdateret på 
næste møde på baggrund af punkterne fra sidste 
møde. 
Højest prioriteret i det kommende skoleår: 
- Trivselsarbejdet 
- Skærmpolitik 
- Lejrskoleprincip 
- Overgange 
Emner der allerede er enten lov eller kommunalt 
besluttet lægges over til ledelsen, som forpligtes på 
orientering af skolebestyrelsen. 

7.  Fælles personalemøder 24/25 
 

Thomas/Heidi fortalte om planlagt indhold til årets 
personalemøder. 
Bestyrelsen inviteres til møderne. 
Første møde er planlagt til d. 8/10 kl. 17:15-19:45 

8.  Eventuelt 
 

-Snak om forældrehenvendelser og 
bestyrelsesmedlemmernes muligheder for at agere. 
-Henvendelse om Samuelsgårdens skitur og dennes 
tilmeldingsprocedure. 
-Enkelte af vores ønskede trafikforanstaltninger bliver 
til virkelighed. 
-Der søges fondsmidler til udvikling af udeområderne. 
-Skolerne skal snart i gang med budgetarbejdet. 

 


